



Thank-you for purchasing our Woods Model TTM1300 – Indoor Table Top Timer.

Before using your timer, please read the following instructions carefully.

FEATURES:

- Easy to set and reach – timer sits on top of the table
- 24 Hour programming – 24 hour settings with 30-minute intervals,
- Never lose pins
- 3' (.91m) cord
- Manual override switch – allows you to turn lights on or off of any time

To set the timer:

Before starting, lift all pins upwards into "OFF" position.

1. Set the current time by adjusting timer dial until correct time is lined up with the arrow.
2. Depress pin(s) to set desired "ON" time.
3. Ensure manual override switch is in the "AUTO"(Clock Icon) position.
4. Plug the lamp or appliance directly into the timer.

Note: You may override operation of the timer by sliding the manual override ON/AUTO switch located on the top of the timer, to the ON position.
The timer will remain in the ON position until switched back to AUTO, at which time your program will resume.

WARNING:

For indoor use only. Do not plug this timer if it is wet. Do not clean this timer when it is plugged in. Do not exceed the maximum ratings of the timer.

SPECIFICATIONS

10A, 1250W Resistive
8A, 1000W Tungsten
125 V.A.C./60Hz
1/3 HP

Note: Resistive is the rating for appliances.
Tungsten rating relates to total wattage of light bulbs used

If further assistance is required please call:
1-800-561-4321
416-267-4614 (Toronto and surrounding regions)
Monday to Friday from 8:30AM-5: 00PM Eastern Standard Time

PRODUCT WARRANTY

Woods Industries (Canada) Inc. warrants this timer for two years from the date of purchase when operated under normal conditions by the original purchaser (not transferable), against defects caused by Wood's workmanship or materials. This warranty is limited to the repair or replacement, at Wood's sole discretion, of all or part of the timer. The original receipt is required for warranty purposes.

Woods is not responsible for injury, property damage or other consequential damages or damages to third parties arising directly from an actual or alleged defect in mater or workmanship of the product.

There are no representations, warranties, or conditions, express or implied, statutory or otherwise, other than herein contained, this warranty expressly excludes the implied warranties and conditions contained in the sale of goods act (Ontario) or any other statute.

Merci d'avoir acheté le modèle Series TTM1300 de Woods – Minuterie d'intérieur de table.

CARACTÉRISTIQUES :

- Facile à régler et à manipuler – la minuterie repose sur une table
- Programmation 24 heures – réglages 24 heures avec intervalles de 30 minutes
- Impossible de perdre les chevilles
- Cordon de 3 pi (0,91 m)
- Interrupteur pour réglage manuel – permet de mettre les lampes sous ou hors tension en tout temps

Réglage de la minuterie:

Avant de commencer, soulever toutes les chevilles à la position d'arrêt (« OFF »).

1. Régler la minuterie à l'heure actuelle en plaçant le cadran de la minuterie de façon que la bonne heure soit en ligne avec la flèche.
2. Appuyer sur la (ou les) cheville(s) pour régler l'heure de mise en marche (« ON ») voulue.
3. S'assurer que l'interrupteur prioritaire manuel est en position de marche (« ON ») (icône d'horloge).
4. Brancher directement la lampe ou l'appareil dans la minuterie.

Nota : Il est possible d'interrompre un programme en cours en mettant l'interrupteur ON/AUTO, situé sur le dessus de la minuterie, à la position ON.

La minuterie conservera la position ON tant que l'interrupteur n'est pas remis à AUTO; le programme interrompu reprendra.

ATTENTION :

Pour utilisation à l'intérieur seulement. Ne pas brancher la minuterie si elle est mouillée. Ne pas nettoyer la minuterie si elle est branchée. Ne pas excéder la charge maximale de la minuterie.

CARACTÉRISTIQUES ÉLECTRIQUES

10A, 1250W Résistive

8A, 1000W Tungstène

125 V.A.C./60Hz

1/3 HP

Remarque :

La puissance en Tungstène fait référence au wattage total des ampoules électriques utilisées.

La charge résistive est celle des appareils.

Pour obtenir de l'aide, veuillez appeler au :

1 800 561-4321 ou au (416) 267-4614 (Toronto et les régions environnantes)

Du lundi au vendredi entre 8 h 30 et 17 h, Heure normale de l'Est

GARANTIE DU PRODUIT

Woods Industries (Canada) Inc. garantit cette minuterie, pendant une période de deux ans à partir de la date d'achat, contre tout défaut de matériau ou de fabrication lorsque utilisée dans des conditions normales par l'acheteur initial (non transférable). Cette garantie se limite à la réparation ou au remplacement, à la discrétion de Woods, de la minuterie en entier ou de ses pièces. La facture originale doit être présentée pour bénéficier de la garantie.

Woods n'est pas responsable de toute blessure, de tout dommage matériel ou indirect ou de tout dommage causé à un tiers résultant directement d'un défaut réel ou allégué dans la fabrication du produit.

Il n'y a aucune représentation, garantie ou condition, qu'elle soit explicite ou implicite, prévue par la loi ou non, autre que celles mentionnées aux présentes. Cette garantie exclut expressément les garanties et conditions implicites contenues dans la *Loi sur la vente d'objets* (Ontario) ou toute autre loi.